
  

 

 
 

 

 
 

AFDELING Jabbeke 

    
 

 

Jabbeke                                  29 maart ’20 

 

 

 

Aan de Korpschef Dhr. Kris De povere - Politiezone Kouter  

 

 

Betreft: schriftelijke vraag - Politiezone Kouter - Het gebruik van drones door de politie 

 

 

Geachte, Korpschef 

 

 

Het gebruik van drones heeft tal van voordelen. Het komt de veiligheid van de agenten ten 

goede en levert heel wat tijdswinst op. Bovendien is de aankoop van een drone aanzienlijk 

goedkoper geworden dan enkele jaren geleden.  

 

Bij navraag blijkt dat er in totaal 33 drones in het register van de FOD Binnenlandse Zaken zijn 

ingeschreven door de lokale politie.  

 

Graag had ik antwoord op volgende vragen: 

 

• Beschikt de Politiezone Kouter op vandaag al over één of meerdere drones?  

 

• Zo ja, hoeveel agenten hebben al een opleiding genoten om een drone te gebruiken? 

 

• Zo niet, is het de bedoeling om de volgende jaren te investeren in het gebruik van 

drones en opleiding van agenten als politiemiddel? 

 

• Zo ja, staan er al concrete investeringen gepland in de aanschaf van drones en opleiding 

van agenten?  

 

 

     

Met vriendelijke groet, 

 

Reinhart Madoc  

Gemeenteraadslid 


